

Title (en)  
Table

Title (de)  
Tisch

Title (fr)  
Table

Publication  
**EP 1199008 A1 20020424 (DE)**

Application  
**EP 01123910 A 20011006**

Priority  
DE 10051502 A 20001017

Abstract (en)

The table-frame has at least two lengthwise (1) and at least two relatively movable crosswise (2) supports joined by connecting elements (3) to which the table-legs are fixed. Each connecting element has a base body (6) with two intersecting holders (7,8) whose shape matches the outer profile of the supports. A locking element fixes the supports in their holders which are open at the top. The base has a smooth surface (10) on the parts adjoining the holders.

Abstract (de)

Ein Tisch, dessen Tischplatte auf einem Tischgestell befestigt ist, das mindestens zwei Längsträger und mindestens zwei relativ zu den Längsträgern verschiebbare Querträger aufweist, wobei die Längsträger mit den Querträgern durch Anschlußelemente miteinander verbunden sind, an denen die Tischbeine befestigt sind, ist dadurch gekennzeichnet, daß jedes Anschlußelement (3) einen Basiskörper (6) mit zwei sich kreuzenden, in ihrer Form im wesentlichen auf das Außenprofil der Längsträger (1) und der Querträger (2) abgestimmte Aufnahmen (7, 8) für die Längs- und Querträger sowie ein Verriegelungselement 9 zur Lagefixierung der Längs- und Querträger in ihren Aufnahmen enthält. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47B 13/06; A47B 17/00**

IPC 8 full level

**A47B 13/06** (2006.01); **A47B 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47B 13/06** (2013.01 - EP US); **A47B 17/003** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- DE 4406248 A1 19950831 - DYES BUEROMOEBELWERK [DE]
- DE 29809994 U1 19991007 - OELSCHLAEGER METALLTECHNIK GMB [DE]
- DE 19848392 C1 19991202 - DLW BUEROEINRICHTUNGEN GMBH [DE]

Citation (search report)

- [XA] DE 29922976 U1 20000217 - KOENIG & NEURATH AG [DE]
- [A] GB 1265889 A 19720308

Designated contracting state (EPC)

CH DE LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 1199008 A1 20020424**; DE 10051502 A1 20020425; US 2002059889 A1 20020523

DOCDB simple family (application)

**EP 01123910 A 20011006**; DE 10051502 A 20001017; US 98163801 A 20011017